
Bestyrelsesmøde 1.- sept -20 
V. Anette 

 

 

Tilstede: Anette, Kirsten, Martin, Anders, Poul 

 

Referat fra sidst og huskepunkter: 

Godkendt 

Generalforsamling - vi fastholder vores tidligere beslutning om at afholde den hurtigst muligt i 

2021. 

 

Asfaltarbejdet: 

Det kører efter planen. 

Dog er der er par småting som vi gerne vil have rettet. 

Dræn på nettostien skal hæves og vand der samles længere henne mod Netto. 

Vi kontakter Arkil for at høre om de kan lave hjørnerne ude ved stamvejen når man kører ind i 

området. Disse køres op af store biler og laver huller. Anders tager sig af dette og har i forvejen 

dialogen med Arkil. 

 

Regnskab og budget: 

Er lagt op på hjemmesiden for året 

 

Økonomi: 

Anders gennemgår økonomien og det ser fornuftigt ud ifht. at få enderne til at nå sammen. 

 

Gyngestativ: 

Det kan ikke mere nu, og vi skal have det skiftet. Denne proces går Anders også igang med. 

(red.) Der er bestilt et nyt stativ incl. Montage. 

 

Dræning ved nr. 52 

Er stadig skudt til 2021 ifht. budgettet. 

 

Det tidligere bassin 

opsamling på hvordan det går med området ved det tidligere bassin. Det er meget ujævnt, men 

lige nu gør vi ikke noget. Vi har tidligere skrevet at vi forbeholder os retten til at vende tilbage til 

kommunen hvis området ikke ’får rigtig fat’.  

 

Henvendelser og punkter til generalforsamlingen: 

Flere hundeskraldespande, indkøb af nye  

Skiltning når man kommer ind ad stierne til Amalieparken  

Høns i haven 
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Vandingsposer: 

Poul har købt nye, de kommer over i Lumen og bliver opbevaret 

Der er et enkelt eller 2 træer der har det hårdt. Vi afventer foråret 21 og håber de overlever. Ellers 

tager vi den med Gartneren. 

 

Cykelsti mellem Beder Malling 

Følg med i Fællesbladet og på diverse medier. Der er planer om en dobbeltrettet cykelsti på 

østsiden mellem Malling og Beder. 

Punktet er på da der tidligere har været folk at måle op fra Kommune på vores arealer ved det 

gamle bassin. 

 

Arbejdsdag 2020 

Vask af skilte i området 

Havebord der er groet til ordnes 

Borde/bænkesæt efterses generelt 

Enkelte træer fældes 

Rydning af grøft ved det gamle bassin 

Reparation af diverse 

Legepladsen efterses generelt 

Fald på rutschebanen kunne godt justeres 

 

Vi indkalder til arbejdsdag lørdag d. 24. Okt kl. 10.00 

Tilmelding til Kirsten på sms 61716788 senest d. 17. okt. 

 

Store træer ved Egelundstien 

Anders og Martin tager et kik på træerne. 

 

Ny gartnerkontrakt 

Vi er nu nået til at kontrakten skal fornyes. Martin og Anette vil prøve at undersøge markedet og 

komme med et par forslag. 

 

Evt. 

 

Der er fortsat bøvl med en have der misvedligeholdes i området. Poul går op og banker på for at 

høre hvordan den gamle aftale om at få ekstern hjælp til haven og hækken. 

 

Næste møde v. Poul 19. okt. Kl. 19.30 

Planlægge arbejdsdag og indkøb 

Evt opfølgning på asfalt 

Således opfattet M Nielsen 


